
PROTOKÓŁ NR 3/2022/2023 

POSIEDZENIA RADY RODZICÓW  

Szkoły Podstawowej im. Gustawa Zielińskiego w Skępem 

z dnia 15.11.2022 r. 

 

Porządek zebrania: 

1. Sprawy organizacyjne. 

2. Organizacja Mikołajek szkolnych. 

3. Organizacja Jarmarku Bożonarodzeniowego. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Sprawy organizacyjne. 

W dniu 15 listopada 2022 r. odbyło się trzecie spotkanie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej im. 

Gustawa Zielińskiego w Skępem. W spotkaniu udział wzięło 24 z 27 członków Rady.  

 

Ad. 2. Organizacja Mikołajek szkolnych. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski przedstawił propozycję organizacji 

Mikołajek szkolnych w dniu 6 grudnia br. Rada Rodziców zakupi dla uczniów batony. 

Przedstawiciele Rady Rodziców będą wręczać uczniom słodkie upominki. Przewodniczący Rady 

Rodziców Pan Rafał Gołębiewski zaapelował do członków Rady Rodziców o przekonanie rodziców 

do wzięcia udziału w rozdawaniu upominków. 

 

Ad. 3 Organizacja Jarmarku Bożonarodzeniowego. 



Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski przedstawił informację o organizacji 

Jarmarku Bożonarodzeniowego. Jarmark Bożonarodzeniowy odbędzie się w dniu 17 grudnia br. (tj. 

sobota). Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski oznajmił, iż Rada Rodziców 

chciałaby zorganizować konkurs na ozdobę świąteczną. Pani Iwona Bogdanowicz zwróciła uwagę, 

iż należy zrobić to w porozumieniu z gronem pedagogicznym. 

 

Ad. 4. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował zebranych, iż kiermasz 

zorganizowany na rzecz pogorzelców z Wioski przyniósł ponad 5700 zł, z których Rada Rodziców 

opłaciła rachunki poszkodowanej rodzinie. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował, iż Rada Rodziców chciałaby 

zorganizować zajęcia dla uczniów w czasie ferii, w porozumieniu z dyrekcją szkoły. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował, iż planowana jest 

organizacja balu charytatywnego we współpracy ze Stowarzyszeniem „Gucio”. Dochód z balu byłby 

przeznaczony na zorganizowanie balu dla dzieci. Przewodniczący poprosił o zachęcenie rodziców 

w trakcie wywiadówki do uczestnictwa w balu. 

Ad. 5. Zakończenie 

Pan Rafał Gołębiewski podziękował rodzicom na udział w posiedzeniu. Na tym zebranie 

zakończono.  

Protokołowała 

Agnieszka Ostrowska 

Przewodniczący Zebrania 

Rafał Gołębiewski

       ………………………………………….          …………………………………………          

Załączniki: 

1. Lista obecności. 
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